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[bookmark: _GoBack]2026流感国际会议征文投稿摘要格式要求

上传文件类型必须为Word文件（.docx），征文投稿内容必须包含：题目、作者姓名及信息（所在单位、所在省市名称及邮政编码， E-mail地址），摘要、关键词、报告人简介（包含地址、Email邮箱及联系电话）组成，请勿缺项。投稿必须使用英文，字体格式要求附后。

1. 论文题目：14号Times New Roman字体，加粗；居中；第一个单词首字母大写，其余单词小写。
2. 作者姓名：10.5号Times New Roman字体；居中；中文姓名使用汉语拼音，名在前，姓在后，姓和名均为首字母大写。两个及以上作者，姓名之间以“,”隔开。
3. 作者信息：10.5号Times New Roman字体；居中；斜体。要包括所在单位、所在省市名称、通信作者用下划线标注。作者信息后面换行注明论文联系邮箱地址（9号，不用斜体）。所在单位要详细到二级单位（例如大学：院系；研究院所：处、室）。
4. 摘要：10.5号Times New Roman字体；字数不超过800词。采用结构式摘要格式，以Objective、Methods、Results、Conclusions四段式格式书写，“Objective、Methods、Results、Conclusions”加粗；综述类论文可以采用指示性摘要。
5. 关键词：10.5号Times New Roman字体；关键词3-5个，用“;”间隔。
6. 作者简介：10.5号Times New Roman字体。照片、学历、职称、主要研究方向、联系方式（E-mail地址和电话号码）。
7. 格式设置规范
7.1 页面设置：A4；页边距，左右2.5厘米，上下3厘米。
7.2 行距：单倍行距；论文题目后、作者信息后、关键字后空一行。




2026 World Influenza Conference
Formatting Requirements for Abstract Submissions 

Accepted file format: Microsoft Word (.docx) only. Abstracts must include: Title, Author's Name and Information (organization, province and city name and postal code, E-mail address), Abstract, Keywords, Reporter's profile (including address, Email and contact phone number), please do not missing items. All submissions must be in English, and the font formatting requirements are as following:

1. Thesis title: Times New Roman font, size 14, bold; centred; the first letter of the first word is capitalised and the rest of the words are lower case.
2. Author's name: Times New Roman font, size 10.5; centred; Chinese name in Chinese Pinyin, first name in the front, last name in the back, and the first letter capitalised. For two or more authors, names are separated by ",".
3. Author information: Times New Roman font, size 10.5; centred; italicised. The name of the organisation, province or city needs to be listed. Corresponding authors are underlined. After the author's information, the contact email address of the paper should be indicated in a new line (size 9, No italics). The organization should be detailed to the second level (e.g. university: faculty; research institute: department, office).
4. Abstract: Times New Roman font, size 10.5; maximum of 800 words. Written in structured abstract format, which is four-paragraph format of Objective, Methods, Results and Conclusions, with "Objective, Methods, Results and Conclusions" in bold; abstracts of the research review papers may use indicative abstracts. 
5. Keywords: Times New Roman font, size 10.5; 3 to 5 keywords, spaced by semicolons ";".
6. Author's profile: Times New Roman font, size 10.5, including Photo, education degree, position and title, main research direction, contact information (E-mail address and telephone number).
7. Formatting specifications
7.1 Page setup: A4; margins are 2.5 cm left and right, 3 cm top and bottom.
7.2 Line spacing: single-spaced; one blank line after the Title, after Author information, and after Keywords.




Example：
Clinical research progress and application of respiratory mucosal immunization vaccines

San Zhang1, Si Li2, Wu Wang1
1.Department, School, Beijing, China; 2.Division, Institute, Beijing, China…
Contact email address: Author Name (111111@abc.com); Corresponding author name (If available,123456@abc.com) 

Objective: To…….
Methods: Through …….
Results: It has been found…….
Conclusions: It is suggested…...

Keywords: word 1; word 2; word 3; word 4…

Introduction of the reporter: Photo, Education degree, Position/ Title, Major research interests, Contact information (Tel and Email)

